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Din scrierile lui Farina:

sdvi.org

"Oh! Divina Euharistie! Iată soarele Bisericii și sufletul creștinismului.”
„Împărtășania este baza, ușa și calea celor mai înalte gânduri; este
principiul tuturor forţelor spirituale. În Împărtăşanie se află izvorul

tuturor mângâierilor, legătura întregii uniri a lui Dumnezeu cu omul.
Împărtășania este ceea ce unește cu adevărat omul cu Dumnezeu,

Dumnezeu cu omul”.              
 Un scurt omentariu:
Euharistia este soarele, adică o realitate care încălzește, luminează,
permite viața și, în același timp, este suflet, adică suportul, fundamentul,
însăşi esenţa creştinismului. Euharistia este originea oricărei puteri
spirituale și este singura realitate capabilă să anuleze distanțele dintre
creatură și Creatorul lor. Fiecare părticea a Ostiei este Cristos care ni se
oferă pe Sine însuși, care devine tovarășul nostru de călătorie, prietenul
nostru, cel mai demn de încredere, pentru că ne iubește fără rezerve.
.

(Text preluat din cartea lui Nicola Gori, „Cu pasiune în inimă”).

 Pentru reflexia ta personală și împărtășire:
- Care este relația mea cu Isus Euharistia? 
- Comunic altora ceea ce primesc de la Isus? 

 Provocare:
- Să duc oamenilor pe care îi întâlnesc mângâierea și iertarea pe care
o primesc de la Isus

Anecdotă din viața lui Farina:
„Ce înduioșător era să-l vezi pe acel sfânt episcop strălucind de
bucurie printre fete! Pentru ele, mereu avea o vorbă bună, un zâmbet
și, adesea, un mic dar. În fiecare zi, înainte de a se ridica de la masă,
strângea fructele și dulciurile rămase pe masă și le băga în buzunarele
lui... atât de adânci că păreau niște fântâni. Ajuns la Institut, de îndată
ce cobora din trăsură, fetele alergau spre el, aproape să-l dea jos și-i
golea buzunarele. El foarte fericit le lăsa să urce în grupuri mici în
trăsură pentru o plimbare în jurul curții mari!” (din amintirile surorilor).
 „Într-un an am ținut un discurs despre Sfânta Patroană Doroteea în
capela Institutului, era pentru prima dată. În timp ce vorbeam, l-am
văzut pe episcop încă în picioare, cu capul întors spre tabernacolul de
lângă altar.La ce se gândea? Nu s-a gândit poate la Hristos prezent în
Sfântul Sacrament?” (din mărturia lui Don Antonio De Marchi).


